
Interpelácia č. 12/2017   
 
1. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 27.2.2017  
 
Mgr. Begala: 
Interpelácia  sa týka mestského parku a vyrúbu agátového lesíka v MČ Paričov. Na ľavej 
strane smerom ku Kopanému jarku, už tam neviem, či tam zostali nejaké 3 stromy. Ako 
bránime v tejto devastácii, pretože skutočne tam  už je len holá plaň a upozorňujem aj na 
čerstvé výruby v Bučovom lese v MČ a aj v Čongove. Mám vizualizácie, vidím, skutočne 
naložené bicykle poza MČ Paričov, cez pole, fantastický náklad dreva celú zimu. Ja viem, že 
bola zima, ale ako to chránime, pretože. 
 
Mgr. Cabada: 
Zo strany mestskej polície za posledné dva mesiace prijato viacero opatrení, aby 
nedochádzalo ku krádežiam tohto dreva. My o tých krádežiach vieme, zamerali sme výkon 
hliadok hlavne do tých území, kde je Bučov les a mali sme dokonca zaznamenaný aj výrub 
dreva v časti východne od Paričova, tam dokonca sme  spracovali spisový materiál, ktorý bol 
odstúpený na Obvodné oddelenie do Trebišova, nakoľko sa tam jednalo o trestný čin. Došlo 
tam k výrubu 26 ks agátu bieleho, kde bol priemer pňa nad 40 cm a ďalších 50 ks agátu 
bieleho do 40 cm. Tento priestor máme v súčasnej dobe aj monitorovaný fotopascou, 
nepoviem vám síce, kde to je, ale snažíme sa chrániť tento priestor. Odvtedy sme 
nezaznamenali nejaký zvýšený pohyb Rómov s drevom a poprosil by som aj v prípade, že ste 
svedkom takéhoto vývozu, kľudne môžete zavolať na 159, automaticky tam vyšleme hliadku, 
pretože hliadky MsP sa nezameriavajú iba na tie časti, ale hlavne výkon služby je posilnený 
v meste Trebišov, takže mile radi prijmeme akúkoľvek pomoc, keby sme mohli tých 
páchateľov chytiť a postihnúť.  
 
Mgr. Begala: 
Dobre, len čisto informácia, poza tú našu časť tam už od poľa, v podstate krížom cez pole, 
tam je tá cesta krížom do osady, od Kopaného jarku cez pole smerom do osady. 
 
Mgr. Cabada: 
No, tam je akurát tá nevýhoda, že ten priestor nemáme žiadnym spôsobom monitorovaný. 
Kamery máme na hrádzi Trnávky, toto si odkontrolovať vieme, ale tú zadnú časť je to 
problematické, aj dostupnosť je tam veľmi zlá, autami MsP sa tam nedá dostať a jak vám 
hovorím, že sme to riešili proste osadením fotopasce, dúfam, že to pomôže.  
 
 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ  
Dňa: 27.2.2017 
 
 
 
 


